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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: Hi there. Welcome to Lincoln Corporate Services. How can we help?
您好。欢迎光临Lincoln银行公司业务部。如何为您效劳?

B: Hi. I was wondering what kind of fixed asset loans you have? Do you have Fixed Asset Loans?

你好。我想知道你们提供什么样的固定资产贷款?你们有固定资产贷款业务吧?

A: Yes,we do. You'll go through the acceptance application, then a first review, then an evaluation and examination and finally get approval. Why don't you read through this brochure? It outlines all of the important aspects of the loan, the terms and conditions,etc.

是的，我们有。您要通过申请受理，然后是初审，再后是评估和审查，最终得到批准。您何不把这本小册子看一遍呢?它概括了有关于贷款的所有重要方面，比如条款和条件等等。

B: That's a good idea, to familiarise myself with it. Then, I'll be back if we decide to go ahead.

这是一个好主意，我自己得熟悉它。然后，如果我们决定要办理的话，我再回来。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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